



Date: 03 March 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali
CEO/Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates

التاريخ: 03 مارس 2025

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي/سوق دبي المالي
دبي- الامارات العربية المتحدة

Subject: Clarification Disclosure

الموضوع: إفصاح توضيحي

With reference to the disclosure issued by Drake & Scull International PJSC (the "Company") on February 24, 2025, regarding the Company's award of two key contracts in the "Arabian Hills" project with a total value exceeding AED 1 billion, and pursuant to the request of the DFM to provide additional clarifications, we would like to confirm the following:

بالإشارة إلى الإفصاح الصادر عن شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. ("الشركة") بتاريخ 24 فبراير 2025 بخصوص فوز الشركة بعقدين رئيسيين في مشروع "أرابيان هيلز" بقيمة إجمالية تتجاوز 1 مليار درهم إماراتي، ووفقاً لطلب سوق دبي المالي بتقديم توضيحات إضافية، نود الإفادة بما يلي:

- **Project Financing Mechanism:** The project will be financed through the Company's cash resources and available bank facilities.
- **Expected Financial Impact:** The Company expects to achieve a profit margin ranging between 8% and 10%, with revenues recognized based on the percentage of completion during the project execution period.
- **Project Timeline:** The project is expected to be completed and handed over by the end of 2027.

- **آلية تمويل المشروع:** سيتم تمويله من خلال الموارد النقدية للشركة والتسهيلات المصرفية المتاحة.
- **الآثار المالية المتوقعة:** من المتوقع أن تحقق الشركة هامش ربحية يتراوح بين 8% - 10%، وسيتم تسجيل الإيرادات وفقاً لنسبة الإنجاز المعتمدة خلال مدة تنفيذ المشروع.
- **الجدول الزمني للتنفيذ:** من المتوقع استكمال وتسليم المشروع بحلول نهاية عام 2027.

The Company will continue to update shareholders on project developments in accordance with applicable disclosure regulations.

ستواصل الشركة تحديث المساهمين حول تطورات المشروع وفقاً للوائح الإفصاح المعمول بها.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Drake and Scull International PJSC

دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع



البريد



Drake & Scull International PJSC

P.O. Box 65794, Dubai - United Arab Emirates, Tel: +971 4 528 3444, Fax: +971 4 320 0558
www.drakescull.com